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Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és Sportbizottságának 
2024. szeptember 24. napján a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Kistanácskozó 
termében megtartott soros nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 

A Bizottság részéről: 
Vidovics Zoltán 
Pásztor Antal 
Kovács János 
Benkő István 
Szakái Sándor 

a bizottság elnöke 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 

és a mellékelt jelenléti ív alapján. 

Vidovics Zoltán: 
Köszöntötte a megjelent bizottsági tagokat és meghívottakat. 
Megállapította, hogy a bizottság 5 fővel van jelen, az ülés határozatképes és megnyitotta. 
Javasolta, hogy az írásban kiadott napirend szerint végezzék munkájukat. Jelezte, hogy 
egyebekben medence elnevezésekről szeretne tájékoztatást adni, melyhez kérte vegyék 
figyelembe a Szentesi Vízilabda Klub most kiosztott kérelmét is. 
Kérdezte, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e más javaslat? 
Megállapította, hogy nem volt más javaslat. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a kiadott napirend alapján végezzék 
munkájukat, egyebeknél figyelembevéve a Szentesi Vízilabda Klub kérelmét, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (5 igen szavazattal) elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 

26/2024. (IX.24.) ISB 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága az ülés 
napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

Testületi előterjesztések: 
1./ Szentes Város Önkormányzata 2024. évi költségvetésének I. félévi végrehajtásáról szóló 

beszámoló (4) 

Bizottsághoz beérkezett kérelmek: 
2.1 Szentesi Kinizsi SZITE póttámogatási kérelme 
3./ Szentesi Vízilabda Klub póttámogatási kérelme 
4./ Egyebek - Medence elnevezés 

1./ Szentes Város Önkormányzata 2024. évi költségvetésének I. félévi végrehajtásáról 
szóló beszámoló (4) 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte Boda Évát, a Számviteli és Tervezési Iroda vezetőjét, van-e szóbeli 
kiegészítése? 
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Boda Éva: 
Közösen készítette az előterjesztést Balogh Imrével, az iroda korábbi vezetőjével. Elmondta, 
hogy az önkormányzat gazdálkodása az első félévben zavartalan volt. 

Vidovics Zoltán: 

Megkérdezte, van-e kérdés, vélemény az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Pásztor Antal: 
Megkérdezte, hogy a 6. oldalon jelzett 34 mFt-os tartozás várhatóan befolyik-e? A 48. oldalon 
a Szentes TV-ről van szó, mennyi pénzt kap a TV? Olvasott a görpark pályázatról, kérdése, 
hogy a pályázatok nyernek, de a támogatói okiratok aláírása csak hónapok múlva valósul meg, 
mit tud tenni ebben az esetben az önkormányzat? 
Boda Éva: 
A kintlévőségek, amik a beszámolóban szerepelnek többségében adóhátralékok, melyek több 
évre nyúlnak vissza. Az önkormányzat a lehetőségeit kimerítette, sajnos a megtérülés csekély 
mértékű. A Szentes TV pontos összegét nem tudta megmondani, a Képviselő-testületi ülésen 
ad róla tájékoztatást. A Képviselő-testület sok pályázat benyújtásához adott hozzájárulást, de 
jelenleg csak két támogatói okirattal rendelkezik az Önkormányzat. 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte, van-e kérdés, vélemény az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 

Kérte a Bizottságot, aki egyetért a Szentes Város Önkormányzata 2024. évi költségvetésének 
I. félévi végrehajtásáról szóló beszámoló tárgyú előterjesztéssel és a Képviselő-testületnek a 
határozati javaslat elfogadását javasolja, szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (5 igen szavazattal) elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 

27/2024. (IX.24.) ISB 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata 2024. évi költségvetésének I. félévi 

végrehajtásáról szóló beszámoló (4) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta „Szentes Város Önkormányzata 2024. évi költségvetésének I. félévi 
végrehajtásáról szóló beszámoló" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek a határozati 
javaslat elfogadását javasolja. 

2.1 Bizottsághoz beérkezett kérelem - Szentesi Kinizsi SZITE póttámogatási kérelme 

Vidovics Zoltán: 
Megállapította, hogy a sportegyesület utaztatásra és sportszervásárlásra kér támogatást. Az 
igényelt támogatás összege 500 eFt. Az egyesület benyújtotta a bankszámlaszám igazolást 
és a bíróság oldaláról letöltött civil szervezetek névjegyzékéből a sportszervezeti adatlapot. 
Megállapította, hogy a benyújtott mellékletek rendben vannak. 
Elmondta, hogy a tartalékban még 900 eFt osztható pénzösszeg áll a Bizottság 
rendelkezésére. A sportszervezetnek 500 eFt összegű támogatást javasolt. 
Megkérdezte van-e kérdés, vélemény a kérelemmel kapcsolatban? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 
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Vidovics Zoltán: 
Kérte a Bizottságot, aki egyetért azzal, hogy a Szentesi Kinizsi SZITE 500 eFt összegű 
póttámogatást kapjon, amit utaztatásra és sportszervásárlására fordíthat, szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (5 igen szavazattal) elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 

28/2024. (IX.24.) ISB 
Tárgy: Bizottsághoz beérkezett kérelem - Szentesi Kinizsi SZITE póttámogatási kérelme 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és Sportbizottsága a Szentesi 
Kinizsi SZITE részére 500 eFt összegű póttámogatásról döntött, melyet utaztatásra és 
sportszervásárlásra fordíthat. 

Határozatról értesítést kap: 
1./ Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal oktatási és sportreferense 
2.1 Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda 
3.1 Szentesi Kinizsi SZITE 

3./ Bizottsághoz beérkezett kérelem - Szentesi Vízilabda Klub póttámogatási kérelme 

Vidovics Zoltán: 
Megállapította, hogy a sportegyesület medencehasználatra kér támogatást. Az igényelt 
támogatás összege 400 eFt. Az egyesület benyújtotta a bankszámlaszám igazolást és a 
bíróság oldaláról letöltött civil szervezetek névjegyzékéből a sportszervezeti adatlapot. 
Megállapította, hogy a benyújtott mellékletek rendben vannak. A sportszervezetnek 400 eFt 
összegű támogatást javasolt, ezzel a tartalékban lévő keret kiosztásra kerül. 
Megkérdezte van-e kérdés, vélemény a kérelemmel kapcsolatban? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 

Vidovics Zoltán: 
Kérte a Bizottságot, aki egyetért azzal, hogy a Szentesi Vízilabda Klub 400 eFt összegű 
póttámogatást kapjon, amit medencehasználatra fordíthat, szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (5 igen szavazattal) elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 

29/2024. (IX.24.) ISB 
Tárgy: Bizottsághoz beérkezett kérelem - Szentesi Vízilabda Klub póttámogatási 

kérelme 
HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és Sportbizottsága a Szentesi 
Vízilabda Klub részére 400 eFt összegű póttámogatásról döntött, melyet medencehasználatra 
fordíthat. 

Határozatról értesítést kap: 
1./ Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal oktatási és sportreferense 
2.1 Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda 
3./ Szentesi Vízilabda Klub 
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4./ Egyebek - medence elnevezés 

Vidovics Zoltán: 
Elmondta, hogy lesz egy ünnepség, melynek részét képezné egy medence elnevezési névadó 
is. A medence elnevezését a Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. és a Szentesi 
Vízilabda Klub kezdeményezte, mely szerint a külső 50 m-es medence Dobossy Lajosról, a 
fedett 50 m-es medence Magyar Józsefről kerülne elnevezésre. 
Megkérdezte van-e kérdés, vélemény? 

Pásztor Antal: 
Lehet-e tudni mennyire széleskörű támogatása van az elnevezésre tett javaslatoknak? 
Megkérdezte, hogy jogilag ki hozhat ebben döntést? A taggyűlés, az Uszoda vagy bárki 
dönthet? 

Dr. Tabajdi Ágnes: 
A cégeknél általában a taggyűlés dönt bizonyos kérdésekben, a Felügyelő Bizottság ellenőriz 
vagy adja a jóváhagyását. A Képviselő-testület kizárólag a közterekről, a közterületekről és 
azok elnevezéséről dönt. A Bizottságnak lehetősége van arra, hogy támogassa a 
kezdeményezést és felkérje az ügyvezetőt, hogy hívja össze a taggyűlést, aki dönthet. 

Dr. Kerekes Valéria: 
Érintve lett a támogatottság kérdése. Hallotta, hogy vannak, akik Dobossy Lajos szerepét nem 
biztos, hogy átlátják. Ő a legrégebbi, még élő vízilabdás sportolókkal kereste a kontaktot. 
Mindenki egyetértett, hogy a múltnak és az elődöknek ilyen módon állítsanak emléket. Magyar 
Józsefről építette fel a fedett uszodát a cégén keresztül. Ebben benne van az önkormányzat 
anyagi és egyéb közreműködése is, de nélküle, ez nem jött volna létre. Felvetődött, hogy az 
Önkormányzat ilyen esetekben nem szokott döntést hozni. Ezért, mint többségi tulajdonosnak, 
Polgármester úrnak kérte ki a véleményét. Ő azt kérte, hogy vigye a Felügyelő Bizottság elé, 
aki terjessze az álláspontját a Sportbizottság elé. A taggyűlés másik két tagjának is kikérte a 
véleményét, az egyik támogatta, a másik pedig azt mondta, hogy a taggyűlésre majd kialakítja 
véleményét. 

Vidovics Zoltán: 
Résztvett a Felügyelő Bizottsági ülésen és hallotta az elnevezések támogatását, akkor 
azonban tábláról volt szó, ami a medence vízszintes falára kerülne fel. A most kiosztott 
kérelem azonban azt tartalmazza, hogy a Városi Sportuszoda - Liget felőli oldalán 
elhelyezkedő - bejáratnál Magyar József neve legyen feltüntetve. Ez nem illeszkedik ahhoz, 
amit a Felügyelő Bizottság tárgyalt. 

Dr. Kerekes Valéria: 
Amikor erről egyeztettek nem erről a most kiosztott kérésről volt szó, hanem a medence 
oldaláról. A kérelemben megjelölt helyen a Városi Sportuszoda megnevezés van kihelyezve. 

Vidovics Zoltán: 

Megkérdezte van-e kérdés, vélemény? 

Pásztor Antal: 
Nem ördögtől való az elnevezés, máshol is van erre példa. Véleménye szerint nem bonyolult. 
Megkérdezte, hogy a kinti 33 m-es medence elnevezésére miért nincs javaslat? Véleménye 
szerint jobb lenne ezt szélesebb körben meghirdetni. Az önkormányzat is támogatta a fedett 
50 m-es medence építését, így az akkori képviselő-testületi tagok neveivel is lehetne egy 
táblát kitenni. 
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Kovács János: 
Egyetért azzal, hogy zavaró lenne, ha a külső homlokzatra kerül ki a név. Azt, hogy a medence 
falára kerülne ki tábla azt el tudja fogadni. 

Vidovics Zoltán: 
Kérte, aki egyetért azzal, hogy a Bizottság elviekben támogatja a Szentesi Sport- és 
Üdülőközpont Nonprofit Kft. és a Szentesi Vízilabda Klub közös kezdeményezését a megfelelő 
jogszabályi feltételek megléte esetén, miszerint a külső 50 m-es medence Dobossy Lajosról 
kerüljön elnevezésre, szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot 3 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás 
mellett elfogadta. 

Kérte a Bizottságot, aki egyetért azzal, hogy a Bizottság elviekben támogatja a Szentesi Sport-
és Üdülőközpont Nonprofit Kft. és a Szentesi Vízilabda Klub közös kezdeményezését a 
megfelelő jogszabályi feltételek megléte esetén, miszerint a fedett 50 m-es medence Magyar 
Józsefről kerüljön elnevezésre, szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (5 igen szavazattal) elfogadta. 

Kérte a Bizottságot, aki egyetért azzal, hogy a Bizottság elviekben támogatja a Szentesi 
Vízilabda Klub kezdeményezését a megfelelő jogszabályi feltételek megléte esetén, miszerint 
a Városi Sportuszoda - Liget felőli oldalán elhelyezkedő bejáratnál kerüljön feltüntetésre 
Magyar József neve, szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett 
elfogadta. 

A Bizottság kéri a Szentesi Sport- és Üdülőközpont ügyvezetőjét, hogy a Bizottság döntését 
terjessze a taggyűlés elé. 

30/2024. (IX.24.) ISB 
Tárgy: Egyebek - medence elnevezés 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és Sportbizottsága 
egyebekben megtárgyalta a medence elnevezéseket és az alábbiak szerint döntött: 

1. A Bizottság elviekben támogatja a Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. és a 
Szentesi Vízilabda Klub közös kezdeményezését a megfelelő jogszabályi feltételek 
megléte esetén, miszerint a külső 50 m-es medence Dobossy Lajosról, a fedett 50 m-
es medence Magyar Józsefről kerüljön elnevezésre. 

2. A Bizottság elviekben támogatja a Szentesi Vízilabda Klub kérelmét a megfelelő 
jogszabályi feltételek megléte esetén, miszerint a Városi Sportuszoda - Liget felőli 
oldalán elhelyezkedő bejáratnál kerüljön feltüntetésre Magyar József neve. 

3. A Bizottság kéri a Szentesi Sport- és Üdülőközpont ügyvezetőjét, hogy a Bizottság 
döntését terjessze a taggyűlés elé. 

Határozatról értesítést kap: 
1./ Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal oktatási és sportreferense 
2./ Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. ügyvezetője 
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Vidovics Zoltán: 
Megköszönte a Bizottság elmúlt 5 éves munkáját és sok sikert kívánt az új tagoknak. 

Más bejelentés nem lévén megköszönte a részvételt és az ülést 14 óra 30 perckor órakor 
bezárta. 

K.m.f. 

' j)A KA 
Vidovics Zoltán 
a bizottság elnöke 

Pásztor Antal 
bizottsági tag 
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Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
Ifjúsági és Sportbizottságától 

MEGHÍVÓ 
Az Ifjúsági és Sportbizottság soron következő ülését 

2024. szeptember 24-én (kedden) 14.00 órára 

a Városháza Kistanácskozó termébe összehívom. 

Javasolt napirendi pontok: 
Testületi előterjesztések: 
1./ Szentes Város Önkormányzata 2024. évi költségvetésének I. félévi végrehajtásáról 

szóló beszámoló (4) 

Bizottsághoz beérkezett kérelmek: 
2.1 Szentesi Kinizsi SZITE póttámogatási kérelme 
3./ Szentesi Vízilabda Klub póttámogatási kérelme 
4./ Egyebek 

Kérem, hogy a bizottsági ülésen megjelenni szíveskedjék. 

Szentes, 2024. szeptember 20. 

Vidovics Zoltán sk. 
Ifjúsági és Sportbizottság elnöke 

Kapják: 
1./ A bizottság tagjai 
2.1 Állandó meghívottak 

A kiadmány hiteléül: 

Kovács Zsuzsa sk. 
leíró 





JELENLETIIV 
az Ifjúsági és Sportbizottság 2024. szeptember 24. 14.00 órakor megtartott soron következő 

ülésén megjelentekről 

A Bizottság tagjai: 

Vidovics Zoltán elnök 

Pásztor Antal 

Kovács János 

Benkő István 

Szakái Sándor 

Meghívottak: 

Szabó Zoltán Ferenc polgármester 

Kiss Csaba István alpolgármester 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona jegyző 

Dr. Danyi Katalin aljegyző 

Boda Éva Számviteli és Tervezési Iroda vezetője 

Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői Iroda vezetője 

Vidovicsné Molnár Zsuzsanna 

közművelődési, civil, ifjúsági és esélyegyenlőségi referens 

Borbás Edit, Szentes DSB 
Dr. Kerekes Valéria, Szentesi Sport,- és Üdülőközpont 
Nkft. ügyvezetője 

Rakk László, Sportközpont igazgatója 

Kovács Zsuzsa, jegyzőkönyvvezető cw. 




